
 

 

 

 

PROTOKOLL 

Distriktsmöte lördag 11 februari 2023 
Equmeniakyrkan i GÖTENE 

 
1. Ordförande Agne Fröjd öppnar mötet och hälsar välkomna. 

 

2. Närvarandelista upprättades.    Bil 1 
 

3. Till justerare valdes Hans Algotsson. 
 

4. Dagordningen godkändes. 
 

5. Anmälan av föregående protokoll från 2022-11-21 bordlades då det inte 
skickats ut i förväg. 

 
6. Ekonomisk rapport.  

Kassör Barbro Widerström svarade på frågor om 2022 års utfall och förslag 
till budget 2023.     Bil 2–3 
Förslaget till budgeten ansågs vara färdigdiskuterat och klart även om något 
formellt styrelsebeslut inte tagits i november som annars är brukligt. Tankar 
om att investera delar av distriktets tillgångar framlades men hänvisades till 
årsmötet. 
 

7. Årsmötet 16 april Vara. 
Årsmötet hålls söndagen den 16/4 på Vara Folkhögskola. Efter årsmötes-
förhandlingarna kommer Ola Wirtberg och talar i ämnet föreningskunskap. 
Ola Wirtberg, som är styrelseordförande i Västra Götalands Bildningsförbund 
kommer också att vara årsmötets ordförande.  
Föreningarna ombedes skickar in sina årsberättelser till Eva för samman-
ställning till årsmötet. Helst digitalt. 

 

8. Verksamhetsplan 2023.    Bil 4 
Förslag till Verksamhetsplan presenterades på distriktsmötet 21/11, sedan dess 
hade inga synpunkter inkommit.  
Sekreterarens kommentar: Under denna punkt läste Tidaholms föreningen upp 
och överlämnade en skrivelse som uttrycker oro för den rådande bristen på 



skrivtolkar. Föreningen uppmanar i sin skrivelse, undertecknad av 22 av 
föreningens medlemmar, distrikt Västra Götaland att verka för en tillgång på 
fler skrivtolkar. Eftersom skrivelsen inte är riktad till Distrikt Skaraborg och 
inte behandlades på mötet föranleder den inga ändringar i Verksamhetsplanen 
i nuläget.     Bil 5 
 

9. Kursverksamhet 
a) ABF kurs i mobil o läsplatta. Rekommendation gavs om att utnyttja de 

möjligheter ABF erbjuder oss i sin kursverksamhet. 
b) Kurs föreningskunskap 16 april. Se under punkt 7. 

 
 

10. Rapporter 
Agne Fröjd informerade om vårt medlemstapp och uppmanade föreningarna 
till att satsa på medlemsvärvning. Det finns engagemangsbidrag att söka från 
förbundet. 
Agne Fröjd informerade om föreställningen ”Fadern, sonen och försäkrings-
kassan” på Skövde Kulturhus den 24/3 samt om Hjälpmedelsriksdagen 23/5 i 
Göteborg. 
Agne Fröjd och Eva Löfquist Beglert informerade från ett möte med Regionala 
Brukarrådet i Göteborg 7/2. Bland annat att det snart  kommer vara möjligt att 
få sina hörapparater justerade på distans av en audionom, att det i Herrljunga 
finns ett projekt som hörselscreenar boenden inom äldreboenden samt utbildar 
personalen, att det finns en stor brist på audionomer i landet, att VG regionens 
hörselverksamhet har et stort underskott och en stor vårdskuld på närmare 
7 000 personer som väntar på hörselvård. Skaraborg, däremot, klarar vård-
garantin. 

 

11. Övriga frågor 
Påmindes om att Janne Åberg kan hjälpa föreningarna med deras hemsidor. 
Hans Algotsson från valberedningen framförde att valberedningen inte 
kommer föreslå representanter till olika intressegrupper, som de som finns 
inom FR, de bör hellre utses av styrelsen. 
Agne Fröjd meddelar datum och tid för ett digitalt styrelsemöte innan årsmötet. 
 

12.  Ordförande Agne Fröjd tackade deltagarna och avslutade mötet. 
 
Protokollförare   Justerare 

 
 
Eva Löfquist Beglert   Hans Algotsson 
 


